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وضعیت گل محمدی مساعد نیست
باشــگاه  مدیرعامــل 
اوضاع  گفت:  پرســپولیس 
و احــوال گل محمدی برای 
پرسپولیس  ادامه حضور در 

مساعد نیست.
رضا  برنــا،  گــزارش  به 
درویــش دربــاره آخریــن 
یحیی گل محمدی  وضعیت 

تاکیدکرد: با او صحبت کــردم. گل محمدی می گوید اوضاع و احوالش برای 
مربیگری مساعد نیست و احتمالاً تا فردا تکلیف مشخص می شود.

وی در مورد این که آیا که گل محمدی به باشگاه می آید یا نه،  اظهارداشت: 
قرار نیست به باشگاه بیاید و قرار است جواب بدهد. ان شاءالله تکلیف مشخص 

می شود.
مدیرعامل پرســپولیس در واکنش به اظهارات مهدی تاج و اینکه او گفته 
است کسانی که علیه حکم کمیته استیناف صحبت کردند یا جاهل هستند 

یا مغرض، خاطر نشان کرد: نمی دانم از آقای تاج بپرسید!
درویش در پاسخ به این سؤال که آیا گزینه اول پرسپولیس خارجی است 
یا ایرانی گفت: حرفه ای نیســت. اول تکلیف )گل محمدی( مشخص شود و 

بعد. تکلیف را مشخص می کنیم.

آقامحمدی رئیس هیات مدیره استقلال شد  
مدیره  هیــات   مجمــع 
در  اســتقلال  باشــگاه 
شرایطی برگزار شد که علی 
تشخیص  عضو  آقامحمدی 
بــرای  نظــام  مصلحــت 
سروســامان دادن به هیات 
مدیــره اســتقلال به جمع 
مدیران ارشــد آبی پوشــان 

اضافه شد.
به گزارش ایرنا، نشســت هیات مدیره باشگاه استقلال به منظور تکمیل و 

ترمیم برگزار شد.
این نشست با یک اتفاق بزرگ همراه شد، علی آقامحمدی عضو تشخیص 
مصلحت نظام که در اواخر دهه ۶۰ و ۷۰ در باشگاه استقلال حضور داشت و 
روزهای خاطره انگیزی را برای این باشــگاه رقم زد بار دیگر به جمع مدیران 

ارشد آبی پوشان اضافه شد.
وزارت ورزش و جوانان برای سروســامان دادن به اختلافات و حاشیه های 
هیات مدیره باشــگاه اســتقلال او را به هیات مدیره باشگاه استقلال اضافه 
کرد که در کارنامه اش یک قهرمانی و نایب قهرمانی در آســیا و چند قهرمانی 

داخلی به همراه استقلال دیده می شود.
به طــور حتم علی آقامحمدی با رای اکثریت هیات مدیره اســتقلال به 
عنوان رئیس هیات مدیره انتخاب خواهد شــد. همچنین علیرضا خانی عضو 
هیات مدیره اســتقلال که در هفته های اخیر با سایر اعضا به اختلاف خورده 
و چد مصاحبه علیه مدیریت استقلال انجام داد از هیات مدیره کنار گذاشته 

شد.
اولین جلســه هیئت مدیره باشگاه استقلال به ریاست علی آقامحمدی به 

زودی برگزار و سایر تغییراتی رخ خواهد داد.

آسیب دیدگی بیرانوند جدی نیست
دروازه بــان تیــم ملــی 
فوتبال ایران مشــکلی برای 
همراهی تیــم ملی در جام 
نخواهد  آســیا  ملت هــای 

داشت.
بــه گزارش ایســنا، تیم 
در  ایــران  فوتبــال  ملــی 
دیداری تدارکاتی در جزیره 

کیــش به مصاف بورکینافاســو رفت و با نتیجه دو بر یک به برتری رســید. 
علیرضا  بیرانوند، سنگربان ایران، در نیمه اول این دیدار دوستانه آسیب دید 

و جایش را در آغاز نیمه دوم به پیام نیازمند داد.
طبق پیگیری های خبرنگار ایسنا، بیرانوند از ناحیه استخوان ساق پا دچار 
ضرب دیدگی شده است و با چند جلسه استراحت مشکلی برای همراهی تیم 

ملی نخواهد داشت.
کاروان تیم ملی فوتبال ایران برای حضور در جام ملت های آســیا ۲۰۲۳ 
روز دوشنبه راهی قطر خواهد شد. تیم ملی ایران در گروه سوم این رقابت ها 
با امارات، هنگ کنگ و فلسطین همگروه است و در نخستین بازی اش ساعت 
۲۱ یکشــنبه ۲۴ دی برابر فلسطین حاضر خواهد شد. هنگ کنگ و امارات 

حریفان بعدی تیم ملی در دور گروهی اند.

ماریو زاگالو درگذشت
برزیل  فوتبال  اســطوره 
به  در ۹۲سالگی درگذشت. 
گزارش ایسنا، ماریو زاگالوی 
افســانه ای کــه بــه عنوان 
بازیکــن و مربی با تیم ملی 
برزیل چهــار قهرمانی جام 
جهانــی را تجربه کرده بود، 
در ۹۲ ســالگی درگذشت. 

او مربی تیم ملی افســانه ای برزیل بود که ســال ۱۹۷۰ در کنار بسیاری از 
بازیکنــان بزرگ فوتبال از جمله پله، جرزینیو، ریولینو و تســتائو توانســت 

قهرمان جهان شدند و جام ژول ریمه را از آن خود کردند.
خبر درگذشت زاگالو در صفحه رسمی اینستاگرامش منتشر شده است.

زاگالو بازیکنی بسیار بااســتعداد و چپ پا بود که با برزیل در جام جهانی 
۱۹۵۸ قهرمانی جهان را جشن گرفت. او چهار سال بعد هم توانست با حفظ 

جایگاهش در سلسائو از عنوان قهرمانی جهان دفاع کند.
زاگالو ســال ها بعد به عنوان ســرمربی تیم ملی کویت به تهران هم سفر 
کرد. رویارویی مهم ایران و کویت زاگالو نخستین بار در فینال جام ملت های 
آســیا در ســال ۱۹۷۶ در تهران رقم خورد. در آن بازی زاگالو به حشــمت 
مهاجرانی یک بر صفــر باخت. این دو در مقدماتی جام جهانی آرژانتین هم 
شاگردانشــان را برابر هم روانه میدان کردند که این بازی هم با پیروزی تیم 

ملی ایران همراه شد.

 قایدی: خوشحالم در لیست جام ملت ها هستم

گفت:  فوتبــال  ملی  تیــم  مهاجم 
تلاش کــردم در لیســت نهایی جام 

ملت ها باشم.
به گزارش ایســنا، مهــدی قایدی 
اظهار کرد: دیروز بازی خیلی ســختی 
با یــک تیم خوب آفریقایی داشــتیم. 
از  قبولی  قابــل  نمایــش  توانســتیم 
خودمــان ارائه کنیــم و در نهایت هم 
با یــک پیروزی بازی را پشــت ســر 

گذاشتیم. او ادامه داد: هوای کیش تقریبا شبیه هوای قطر است. اینجا آمدیم 
که با شــرایط آب وهوایی آشنا شویم و البته خیلی از بازیکنان با این شرایط 

آب وهوایی آشنا بودند.
امیدوارم در قطر هم بتوانیم اتفاقات خوبی را رقم بزنیم. مهاجم تیم ملی 
درباره شــرایط خودش و انگیزه هایش افزود: بــه خاطر اردوهایی که دعوت 
نمی شدم انگیزه داشتم. تلاش کردم که در فهرست نهایی جام ملت ها باشم و 
خدا را شکر به لطف مربیان این اتفاق افتاد. امیدوارم بتوانم عملکردی را که 

در تیم باشگاهی داشتم برای تیم ملی هم تکرار کنم.
او درباره اتحاد و همدلی بین بازیکنان تیم ملی گفت: اینجا تیم باشگاهی 
نیست. همه وظیفه داریم برای سربلندی تیم ملی همدل باشیم. انگیزه های 
زیادی داریم. امیدوارم بتوانیــم این را انگیزه ها را در بازی ها اجرا کنیم و به 

آنچه لیاقتمان است برسیم.

اخبارکوتاه

مدیرعامل ســابق پرسپولیس گفت: این که 
مدیران باشــگاه ها از سیســتم های مجازی 
اســتفاده می کننــد و بــه هــم می توپند، 

خطرناک است.
امیر عابدینی در گفت وگو با برنا، در خصوص 
وضعیت فوتبال ایران اظهار داشــت: فوتبال 
را خود به خود بیمارش می کنیم و دســت 
بردار هم نیســتیم، چون یک هنجار است و 
هنجارسازی می کند! ما در وضعیت موجود 
اجتماعی گرفتاری هــای عجیبی داریم که 
یکی از آنها گرانی اســت که همه مردم آن 
را لمس می کنند. یــک بخش هایی در اوج 
ناهنجاری، هنجارســازی می کنند، یکی از 
جا هایی که هنجارسازی می کند ورزش است 
که مردم دوستش دارند و به قهرمانی هایش 
دلخوش هســتند. هویت هایی در آن شکل 
گرفتــه همچون هویت قرمز، آبــی، زرد و... 

اینها هویت منطقه ای و ملی دارند.

وی افزود: ما امســال در بازی های آسیایی 
برای پینگ پنگ و ژیمناســتیک خوشحال 
شدیم؛ برای اینکه بعد از سال ها ورزشکارانی 
داشتیم که توانستند در این رشته ها حرفی 
بــرای گفتن داشــته باشــند آنوقت چطور 
می شود که برای فوتبال به عنوان یک ورزش 
زیبای عامه پســند که اکثریــت افراد در آن 
سرمایه گذاری می کنند و در دنیا زبانزد است 
و ورزش اول شده دائما از طریق فدراسیون، 
باشگاه ها، سیســتم داوری، تغییر  مدیریت 
جــدول با احــکام غیرفوتبالــی و... آن را با 
ناهنجاری مواجه می کنیم؟ این مساله برای 
کســی که هویت آبی، قرمز و... دارد دردسر 
ساز می شــود و باعث می شــود او به اولین 
کسی که روبرویش می نشیند و رقیبش است 

فحاشی کند.
مدیرعامل اســبق پرسپولیس ادامه داد: چرا 
مدیران مــا اینگونه عمل می کنند و متوجه 

نمی شوند که یک مصوبه عام المنفعه حتما 
باید در مجمع مصوب شــود؟ باید به مجمع 
بــرود و به صورت قانون فوتبــال دربیاید و 
مغایــر قوانین فیفا و کنفدراســیون فوتبال 
آسیا نباشــد. ما در هیات رییسه قانون من 
درآوردی مصوب می کنیم نامش را هم قانون 
می گذاریم! در شرایطی که نمی دانیم قانون 
را فقط باید مجلس مصوب کند. این کلیت 
فوتبال ماست که ما از مدیران مان گله مندیم.
عابدینــی در خصوص موضع گیری مدیران 
استقلال، پرسپولیس و سپاهان مقابل احکام 
صادر شده کمیته استیناف گفت: در تمام دنیا 
اتحادیه ها به دلیل اینکه باشگاه ها در بخش 
حقوق عمومی با هم یک جور فکر می کنند، 
شکل می گیرند، یک مرامنامه می نویسند و 
در قالب آن از هویت باشــگاهی خود دفاع 
می کنند اما در اینجا ما خوشحال می شویم 
که یک باشــگاه زانویش بــه زمین بخورد. 

این خطرناک اســت که مدیران باشگاه های 
ما می آیند از سیســتم های مجازی استفاده 
می کنند و به هم می توپند. سرمربیان تیم ها 
هــم فکر می کنند یکی از وظایف شــان این 
است که در رابطه با تیم مقابل صحبت کنند! 
این در چارچوب وظایف ســرمربیان تعریف 
نشــده اســت. هر چه انرژی برای حواشی 
بســوزانید این انرژی از زمین خودتان کسر 
می شود و بازیکنانتان را هم برای ورود به آن 
درگیری و حواشی سوق می دهید. بهتر است 
گل محمدی باور هایی که دارد از جمله اینکه 
توانمند، فرهیخته و با دانش اســت را حفظ 
کند و به جای حواشــی در قالب فوتبال کار 
کند. بخش عمــده ای از درد هایی که نکونام 
عنوان می کند درست اســت اما نکونام هم 
باید دســت از این سبک پرخاشگری بردارد 
و فکر نکند همه دنیا دشــمنش هســتند 
و  او بایــد در یک فرآینــد عجیب و غریب 

هم بیرون از زمیــن، هم داخل زمین هم با 
داور و کارشــناس و... بجنگد. مطرح کردن 
این مسائل کار سرمربی نیست باید سیستم 
دیگری بیاید و این حرف ها را بزند. سرمربی 

نباید خودش، خودش را به چالش بکشد.
وی در ادامــه گفــت: بازی هــا را که نگاه 
می کنــم واقعا بعضی تیم ها خــوب فوتبال 
بازی می کننــد و فوتبــال را می فهمند اما 
چون بضاعت شــان پایین است کارشان ابتر 
می ماند. پرسپولیس گاهی اوقات بسیار خوب 
است و گاهی هم اصلا باورمان نمی شود این 
پرسپولیس است یا استقلال! ما در سه آیتم 
اصلی فوتبال؛ ســرعت، قــدرت و تکنیک 
گرفتاری داریــم! در این موارد نســبت به 
اســتاندارد های جهانی پایین هســتیم. این 
ســه با هم ضلع چهارم که تاکتیک است را 
شکل می دهند. اگر این سه مورد نباشد کار 
به تاکتیک خوب هم نمی رسد، بخاطر همین 
وقتی به آســیا می رویم دستمان رو می شود 

که چقدر ضعیف هستیم.
مدیرعامل پیشین پرســپولیس در رابطه با 
احکام کمیته استیناف در خصوص بازگشت 
امتیازات دو تیم سپاهان و پرسپولیس بیان 
کرد: آقــای درویش جواب خوبــی دادند و 
گفتند اگر پــول می خواهید بقیه بازی ها را 
کنار بگذارید! جریمــه را می گذارید بماند، 
اما آن که تنبیه اســت را برمی دارید! سقف 
چــه معنی دارد؟ چرا اصــلا باید این قانون 
پذیرفته شود؟ وزارت ورزش باید به استقلال 
و پرسپولیس بگوید سقف تان از فلان مبلغ 
بالاتر نرود و بعد در هیات دولت مصوب کنند 

تا مبنای قانونی پیدا کند.
وی افــزود: اگــر تیم هایی مثل ســپاهان 
بودجه بالایی لحاظ می کنند باید به ســایر 
تیم ها مســاعدت شــود و کمک شان کنیم 
کــه در ورزش یک برابری ایجاد شــود. در 
تمــام دنیا دولت ها بخصوص شــهرداری ها 
به باشگاه هایشــان کمــک می کنند. گاهی 
بــا چنین قوانینی ضربه بــر پیکره ی تیم ها 

می زنیم.
عابدینــی در پایان گفت: اگر ســپاهان زیر 
مجموعه بخش خصوصی اســت نباید کاری 
به آن داشــته باشــیم و هر چقدر دلشــان 
می خواهد هزینــه کنند اما اگر زیرمجموعه 
دولت است باید بقیه بخش ها هم بتوانند از 

این بضاعت استفاده کنند.
تصــور من این اســت که آقــای کیومرث 
هاشمی با تفکری که برای ساماندهی فوتبال 
و ورزش دارد روی این بخش وقت می گذارد 
و اگر چنین اتفاقی بیفتد یک هارمونی ایجاد 
می کند که فوتبال ما مســیرش را در آشفته 

بازار طی نکند.

امیر عابدینی: 

فوتبال را بیمار می کنیم و دست بردار هم نیستیم

 رئیس فدراسیون فوتبال گفت: تیم ملی در شرایط خوبی 
به ســر می برد و آرامش در تیم حاکم اســت اما برخی  
دوســت نداد این آرامش حفظ شود و با شیطنت هایی 

این نظم را به هم می ریزند.
مهدی تاج  در گفت وگو با ایرنا، در واکنش به نشســت 
روســای فدراسیون های ورزشی با »داود منظور« معاون 
رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و بودجه کشــور 
تاکید کرد: در این نشست که حدود سه  ساعت به طول 
انجامید، همه صحبت ها مطرح شــد اما اینکه تا چه حد 
قابلیت اجرایی شــدن داشته باشــد و به سرانجام برسد 

بحث دیگری است که امیدواریم محقق شود. وی ادامه 
داد: بیشتر حرف دوستان در این نشست آن بود که چانه 
ورزش را خیلی سبک گرفته اند، البته او در سخنان خود 
نشــان داد اطلاعات خوبــی از ورزش دارد اما همین که 
وی چندساعت بنشــیند و صحبت های دست اندرکاران 
ورزش را بشنود، نکته بســیار مهمی است که دلگرمی 

ایجاد می کند. 
رئیس فدراسیون فوتبال یادآور شد: فوتبال با هیچ پدیده 
اجتماعی قابل مقایسه نیست. در فوتبال جام باشگاه های 
آسیا، جام ملت های آسیا، جام جهانی و مسابقات دیگری 
را داریم که همه این ها هزینه بر است. اگر پول های فیفا 
به ایران بیاید حاضریم هــر چه از دولت کمک دریافت 
کرده ایم را بازگردانیم و کمــک هم کنیم. تاج گفت: با 
همه این شرایط و با وجود همه تنگناها کارمان را ادامه 
می دهیم اما واقعیت این اســت کــه انتظار از تیم ملی 
بالاست. خوشــبختانه تیم ملی در شرایط خوبی به سر 
می برد و آرامش در تیم حاکم اســت اما برخی  دوســت 
ندارند این آرامش حفظ شود و با شیطنت هایی این نظم 

را به هم می ریزند.

کارشناس فوتبال گفت: مهم ترین اشکال در خط هافبک 
تیم ملی اســت چــه در نیمــه اول و چــه در نیمه دوم 
هافبک های ما مقابل بورکینافاســو تحرک نســبتاً زیادی 
نداشتند. حمید درخشــان در گفت وگو با فارس، در مورد 
پیروزی تیم ملی مقابل بورکینافاسو اظهار داشت:  معمولاً 
وقتی چند روز دیگر یک تورنمت بزرگ آغاز می شود تیم 
ملی باید با شکل اصلی اش بازی کند تا بازیکنان به خوبی 
همدیگر را پیدا کنند؛ روان تر بازی کنند و با سرعت بالاتر 
بازی شان را انجام بدهند و تاکتیکی را که انتخاب می کنیم 
را در زمین پیاده کنند. تیم ملی اشکالات زیادی دارد. اول 
از همه تغییرات زیادی که در ترکیب تیم ایجاد می شــود، 
دوم اینکه باید بین بازیکنان نیمکت  و ترکیب اصلی تفاوت 

زیادی وجود نداشته باشد.
وی تصریح کرد: مهم ترین اشکال در خط هافبک است. چه 
در نیمه اول این بــازی و چه در نیمه دوم هافبک های ما 
تحرک نسبتاً زیادی نداشتند. هافبک ها می توانند یک تیم 
را به تحرک بیشــتر وادار کنند. اما خط هافبک تیم ملی 
ایستا و ساکن بازی می کند. اما خطر بزرگتری که تیم ملی 
ما را تهدید می کند سرعت آن است که خیلی کم است و با 

تأخیر بازی می کنیم.  وی با اشاره به شرایط فنی بازیکنان 
گفت: بازیکنان ما هر چیزی را که در دوران فوتبال شان یاد 
گرفته اند در تیم ملی ارائه می کنند و کمتر کارهای ترکیبی 
در تیم ملی دیده می شــود. ما باید سرعت بازی تیمی مان 
بیشــتر باشــد وگرنه مقابل کره، ژاپن و حتی عربستان با 

مشکل مواجه می شویم و گرفتار خواهیم شد.
درخشان در مورد اینکه در فاصله هفت روز به جام ملت ها 
می توان این مشکلات را برطرف کنیم، گفت: بله، می توان 
این اشــکالات را برطرف کرد به شرط آنکه تمرکز خوبی 

روی تیم داشته باشیم.

اشکال مهم تیم ملی به چشم آمد برخی  دوست ندارند آرامش تیم ملی حفظ شود

ریکاردو ساپینتو اعتراف می کند در مقطعی 
که هدایت استقلال را بر عهده داشته است، 
به دلیل مشــکلات متعدد، قصد داشته تا از 

ایران خارج شود.
به گزارش »ورزش سه«، ساپینتو در آپوئل 
روزهای خوبی را سپری می کند و تیم او با 
دو امتیاز اختلاف در صدر جدول رده بندی 
لیــگ قبرس قرار دارد. هر چند که این تیم 
در آخرین جدال خود از هفته هفدهم برابر 
آپولــون لیماســول متوقف شــد، ولی آنها 
قهرمانی محســوب  اصلی  همچنان مدعی 

می شوند.
ســاپینتو که به دلیل کسب چهار پیروزی 
در ماه دســامبر به عنوان بهترین مربی ماه 
لیگ قبرس انتخاب شــد، مصاحبه ای را با 
رسانه نوتیســیاس پرتغال انجام داده و در 
مورد مســائل مختلف به صحبت پرداخته 
است. بخش مهم این گفت وگو، به اظهارات 

مربی پرتغالی درباره فاصله اندکش تا ترک 
استقلال است. ســرمربی پرتغالی آپوئل در 
بخشــی از این گفت وگو و درباره حضور در 
قبرس می گوید: آپوئل بهترین باشگاه قبرس 
اســت. آنها به طور معمــول در رقابت های 
اروپایی و مســابقاتی چــون لیگ قهرمانان 
نیز حضور داشته اند و از شرایط مالی خوبی 
برخوردار هســتند. بازدید از قبرس تجربه 
بسیار مثبتی بوده اســت، آب وهوا و غذای 
اینجا به خوب پیش رفتن حضور در قبرس 
کمک می کنــد. او می گوید: هوای اینجا در 
تمام طول سال آفتابی، با دمای بسیار خوب 
اســت و عملا باید گفت در قبرس زمستان 
وجود ندارد. علاوه بر این، این کشور دارای 
خط ساحلی زیبایی است. قبرس بدون شک 

کشور مناسبی برای سفر و تفریح است.
البته ســاپینتو تجربه بدی از حضور در این 
کشور دارد و در همان روزهای نخست مورد 

دســتبرد قرار گرفته اســت و کیف پول او 
را که در ســمت راست خودرویش بوده، به 
ســرقت برده اند. مربی پرتغالی درخصوص 
تفاوت دوران حضور در اســتقلال و آپوئل 
می گوید: تجربه حضور در ایران متفاوت بود. 
با وجود اینکه من یکی از بهترین مربی های 
آنجا محســوب می شدم، اما وضعیت خیلی 
ســختی داشــتیم و ماندن در آنجــا و کار 
کردن، چیزی شبیه معجزه بود. ساپینتو با 
تمجید از بازیکنان ایرانی می گوید: بازیکن 
ایرانــی حرفه ای و فداکار اســت و حتی با 
وجود اینکه ما هشــت مــاه در آنجا حقوق 
نگرفتیم اما فصل فوق العاده ای را پشت سر 

گذاشتیم.
او با انتقاد از تغییرات متعدد مدیران باشگاه 
می گوید: زمانی که من در اســتقلال بودم، 
با ســه مدیرعامل مختلــف کار کردم. این 
موضوع هرگز برای مــن اتفاق نیفتاده بود. 

از نظر شــرایط کاری، زمین مناسبی برای 
ریکاوری  بدنسازی،  نداشتیم، سالن  تمرین 

و بخش پزشکی هم نداشتیم.
او می گوید: شــرایط در آنجا دشوار بود. من 
باید با مشکلات کنار می آمدم ولی روزهایی 
که تجربه کردیم بسیار سخت بود، تا جایی 

که حتی به فکر خروج از ایران بودیم.
ســاپینتو درخصوص تصاویــری از جوش 
و خــروش و درگیری هایــش در بازی های 
اســتقلال و بازتــاب آن در سراســر جهان 
می گوید که به عنوان یک مربی باید همیشه 

مراقب رفتارش باشــد اما این کار همیشه 
آسان نیست. سرمربی سابق استقلال درباره 
این حواشــی گفت: من بایــد کمی جنبه 
احساســی خودم را کنترل کنــم. اما این 
ویژگی شخصیت من است و نمی توانم از آن 
فرار کنم. در مسابقه من یک حیوان هستم. 
ما باید برنده شویم، من برای بردن هر کاری 
انجام خواهم داد. وقتی شکست می خوریم، 
گاهی اوقات می توانــم به خودم هم صدمه 
بزنم. به عنوان یک مربی باید بیشتر مراقب 

باشم، اما همیشه آسان نیست.

در زمین مسابقه من یک حیوان هستم

اعترافات ساپینتو

دیوید تیلور:
 من دومین سلبریتی در ایران هستم

دیویــد تیلور در صحبت هایی از رقیب ایرانی اش تمجید 
کرد و او را بزرگترین سلبریتی در ایران دانست.

به گزارش ایسنا،  در قلب میدان کشتی، جایی که رقابت 
شدیدی بین کشتی گیران وجود دارد، داستانی از اخلاق 

ورزشــی در حال نمایان شدن اســت. وقتی صحبت از 
رابطــه یزدانی و دیوید تیلور بــه میان می آید، هر دو به 
خاطر رقابت های سرسخت  و کشتی شناخته می شوند. 
آخرین باری که هر دو با هم روبرو شدند، برای ششمین 

بار در فینال مســابقات جهانی کشــتی در بلگراد بود. با 
این حال، این دو در سراســر رسانه های اجتماعی نه به 
خاطر نبرد داغ خود در تشک کشتی بلکه به خاطر رفتار 
و اخلاق حرفه ای شــناخته شده هستند. قدردانی دیوید 
تیلور از یزدانی سرسخت؛ فصل جدیدی به این حماسه 

اضافه کرده است.
تیلور سراپا تمجید از یزدانی

دیوید تیلور جدا از تمرینات کشــتی، به گذراندن وقت 
در مزرعه خود با گاوها و حیوانات خانگی مشــهور است. 
 FloWrestling ویدئویی از مصاحبه اخیر دیوید تیلور با
در فضای مجازی منتشر شده اســت. آنها همراه با این 
ویدئو نوشــتند: »به نظر شــما هواداران ایرانی در مورد 

کشاورزی دیوید تیلور چه فکر می کنند؟«
در همان مصاحبه، دیوید تیلور گفت: انصافاً این یک نوع 
دیوانگی است. مانند طرفدارانشان و اینکه چقدر جزئیات 
پیچیده  را دنبال می کنند. یزدانی پادشاه است و منظورم 

این اســت که در کشور خودش پادشاه است. به نظر، او 
بزرگترین ســلبریتی کشورشان است. من هم به دومین 

سلبریتی بزرگ در کشورشان تبدیل شده ام.
آیــا یزدانی و تیلور در مســابقات المپیــک با هم روبرو 

خواهند شد؟
جالب اینجاست که تیلور در مرکز برایس تمرین می کند 
که میزبان رقابت های انتخابی تیم ملی آمریکا اســت. از 
ســوی دیگر، یزدانی برای گرفتــن انتقام باید ملی پوش 

شود.  
اگر یزدانی و تیلور در فینال مســابقات المپیک ۲۰۲۴ 
به مصــاف یکدیگر بروند، هفتمین بار خواهد بود که دو 
کشــتی گیر مقابل یکدیگر قرار می گیرند. آخرین باری 
که این دو کشــتی گیر به مصاف هــم رفتند در فینال 
قهرمانی جهــان ۲۰۲۳ بود که تیلور بــا نتیجه ۹ بر ۳ 
)ضربه فنی( یزدانی را شکست داد. آیا یزدانی می تواند از 

تیلور انتقام بگیرد؟


